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Protokół nr XXVII/21 

z Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego 

odbytej w dniu 27 maja 2021 roku 

w formie zdalnej 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński otworzył obrady 

o godzinie 1300. Powitał przybyłych na Sesję Radnych oraz Gości. 

 

Ad. 2 

 

Stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności radnych oraz 

gości stanowią załącznik nr 1 i 2 do nin. protokołu. 

 

Nieobecni Radni: Pani Beata Sznajder, Pan Krzysztof Rdest oraz Pan Jacek Czubak.  

 

Ad. 3 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Żyrardowskiego. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej w Powiecie Żyrardowskim na lata 2018-2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Żyrardowie oraz efektów pracy Organizatora rodzinnej pieczy zastępczej 

w Powiecie Żyrardowskim za 2020 rok.   

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej za 2020 rok”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej                     

w Powiecie Żyrardowskim na lata 2021-2023. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie załatwienia skargi na Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w 

Żyrardowie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi. 

13. Rozpatrzenie skargi na Starostę Powiatu Żyrardowskiego. 

14. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Żyrardowie z działalności za rok 2020. 

15. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Żyrardowie   z 

działalności za rok 2020. 

16. Informacja o pracy Zarządu. 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 
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18. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Klaudiusz Stusiński na prośbę Komendant Powiatowej Policji 

w Żyrardowie Pani Edyty Marczewskiej zawnioskował o zmianę porządku obrad. Zaproponował, 

aby pkt 14 „Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Żyrardowie z działalności za rok 

2020” umieścić w pkt 7.  

 

Zaproponowane zmiany w porządku obrad zostały przez Radnych przyjęte następującą ilością 

głosów: 

14 głosami „za” (Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski, Stanisław 

Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, Genowefa 

Milczarek, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej, Robert Rybicki, 

Klaudiusz Stusiński, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej 

Zawadzki) 

1 głosie „wstrzymującym  się”  (Sadowski Kazimierz) 

1 głosie „nieoddanym”       (Michał Ochnicki) 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (16 głosami „za”) i przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Żyrardowskiego. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego na 2021 rok. 

7. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Żyrardowie z działalności za rok 2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej w Powiecie Żyrardowskim na lata 2018-2020. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Żyrardowie oraz efektów pracy Organizatora rodzinnej pieczy zstępczej 

w powiecie żyrardowskim za 2020 rok.   

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej za 2020 rok”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej                     

w Powiecie Żyrardowskim na lata 2021-2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie załatwienia skargi na Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w 

Żyrardowie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi. 

14. Rozpatrzenie skargi na Starostę Powiatu Żyrardowskiego. 

15. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Żyrardowie   z 

działalności za rok 2020. 

16. Informacja o pracy Zarządu. 



3 
 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

18. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 4 

 

Protokół z XXVI/21 Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego został przyjęty w następujący sposób: 

 

15 głosów „za” (Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski, Stanisław 

Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, Genowefa 

Milczarek, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej, Robert Rybicki, 

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Wojciech Szustakiewicz, 

Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki) 

1 głos „nie oddany”)        (Michał Ochnicki) 

 

Ad. 5 

 

O godz. 13.10 na Sesję Rady Powiatu Żyrardowskiego dołączyli Radni: Pan Krzysztof Rdest oraz 

Pan Jacek Czubak. 

 

Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Pani Monika Gąsiorowska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żyrardowskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Pan Stanisław Kaniszewski przedstawił 

pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Janiszewski  odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żyrardowskiego została 

podjęta w następujący sposób i stanowi załącznik do niniejszego protokołu: 

 

17 głosów „za” (Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski, Stanisław 

Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, Genowefa 

Milczarek, Dariusz Mitrowski, Krzysztof Rdest, Jacek Czubak, 

Stanisław Nalej, Robert Rybicki, Kazimierz Sadowski, Klaudiusz 

Stusiński, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki) 

1 głos „wstrzymujący się”)  (Michał Ochnicki) 
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Ad. 6 

 

Pani Skarbnik Monika Gąsiorowska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Uchwałę 

Budżetową Powiatu Żyrardowskiego na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Przewodniczącego Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Pan Stanisław 

Kaniszewski przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego na 2021 rok została 

podjęta jednogłośnie (18 głosami „za”) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7 

 

Komendant Powiatowy Policji w Żyrardowie Pani Edyta Marczewska przedstawiła sprawozdanie 

Komendanta Powiatowego Policji w Żyrardowie z działalności za rok 2020.  

 

Radny Powiatu Żyrardowskiego Pan Piotr Krawczyk poinformował, że na posiedzeniu komisji 

bezpieczeństwa 31 marca padła prośba o uwzględnienie zapisu w slajdzie numer 53, że gmina 

Radziejowice znajduje się w jednym obszarze ze Mszczonowem. Zauważył, że dla celów 

statystycznych dobrym byłoby wprowadzenie zmian w tym slajdzie, ponieważ mylące może być 

to, że w Radziejowicach jest zerowa przestępczość jak i postępowanie, a wynika to z tego, że jest 

jeden wspólny posterunek Policji we Mszczonowie. Poinformował, że zaistniały podział w tej 

prezentacji jest nie zgodny z prawdą.  

 

Komendant Powiatowy Policji w Żyrardowie Pani Edyta Marczewska poinformowała, że zostały 

przedstawione dane łączne, a w następnej przedstawianej prezentacji Komenda rozdzieli te dane 

na konkretne gminy. Poinformowała, że połączenie regionu Mszczonowa z Radziejowicami jest 

zasadne z punktu widzenia kadrowego.  

 

Pan Piotr Krawczyk wyjaśnił, że nie chodzi o zapis na gminy,  a na komisariaty. Poprosił, aby 

gmina Radziejowice była uwzględniona w informacji.  

 

Sprawozdanie ww. sprawie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Pan Klaudiusz Stusiński zawnioskował o 15 minutową 

przerwę. 

 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady Powiatu Pan Klaudiusz Stusiński poinformował, że 

Radny Kazimierz Sadowski zgłosił uwagę, że nie został odczytany projekt uchwały w punkcie 6 

porządku obrad: „Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego 

na 2021 rok”. 
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Janiszewski odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Dokonano reasumpcji głosowania ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego na 2021 rok została 

podjęta jednogłośnie (18 głosami „za”) i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani Agnieszka Karwat przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w 

Powiecie Żyrardowskim na lata 2018-2020. 

 

Przewodniczący Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki Społecznej Pan Jacek Czubak 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki Społecznej Pan Robert 

Rybicki odczytał projekt ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w 

Powiecie Żyrardowskim na lata 2018-2020 została podjęta jednogłośnie (18 głosami „za”)      i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani Agnieszka Karwat przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Żyrardowie oraz efektów pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej w Powiecie 

Żyrardowskim za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki Społecznej Pan Jacek Czubak 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Pani Genowefa Milczarek zauważyła, że potrzebne byłyby środki finansowe na podwyżki płac dla 

pracowników w PCPR, ponieważ obecnie pensje są zbyt niskie. Pani Radna zwróciła również 

uwagę na brak w jednostce psychologa.  Zwróciła się z pytaniem do Pana Starosty dot. podwyżek 

płac dla pracowników tej jednostki? 
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Wiceprzewodniczący Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki Społecznej Pan Robert 

Rybicki odczytał projekt ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Żyrardowie oraz efektów pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej                

w powiecie żyrardowskim za 2020 rok została podjęta jednogłośnie (18 głosami „za”) i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani Agnieszka Karwat przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej za 2020 rok”. 

 

Przewodniczący Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki Społecznej Pan Jacek Czubak 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki Społecznej Pan Robert 

Rybicki odczytał projekt ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej za 2020 rok została podjęta w 

następujący sposób i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

17 głosów „za” (Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski, Stanisław 

Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, Genowefa 

Milczarek, Dariusz Mitrowski, Krzysztof Rdest, Jacek Czubak, 

Stanisław Nalej, Robert Rybicki, Kazimierz Sadowski, Klaudiusz 

Stusiński, Michał Ochnicki, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk) 

1 głos „brak głosu”)        (Błażej Zawadzki) 

 

 

Ad. 11 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pani Agnieszka Karwat przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Żyrardowskim na 

lata 2021-2023. 

 

Przewodniczący Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki Społecznej Pan Jacek Czubak 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 
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Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki Społecznej Pan Robert 

Rybicki odczytał projekt ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Żyrardowskim na 

lata 2021-2023 została podjęta w następujący sposób i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

17 głosów „za” (Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski, Stanisław 

Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, Genowefa 

Milczarek, Dariusz Mitrowski, Krzysztof Rdest, Jacek Czubak, 

Stanisław Nalej, Robert Rybicki, Kazimierz Sadowski, Klaudiusz 

Stusiński, Michał Ochnicki, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk) 

1 głos „brak głosu”)        (Błażej Zawadzki) 

 

Ad. 12 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kazimierz Sadowski poinformował, że 

na posiedzeniu w dniu 12.05.2021r. ww. Komisja zapoznała się z treścią skargi na Dyrektora 

Powiatowego Zarządu Dróg w Żyrardowie oraz z pismem – wyjaśnieniami Dyrektora 

Powiatowego Zarządu Dróg w Żyrardowie będącego odpowiedzią na złożoną skargę.  Wyjaśnień 

w przedmiocie skargi udzielił również ustnie Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Żyrardowie 

Pan Andrzej Pydzik. Po przeanalizowaniu treści skargi oraz przyjęciu wyjaśnień złożonych przez 

Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Żyrardowie Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

jednogłośnie uznała, iż nie widzi nieprawidłowości  w  działaniach PZD   w Żyrardowie w 

kontekście działań prowadzonych przez jednostkę na wskazanej drodze i rekomenduje, aby uznać 

skargę za bezzasadną. Mając na uwadze powyższe należy uznać, że skarga na działanie Dyrektora 

Powiatowego Zarządu Dróg w Żyrardowie jest bezzasadna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie załatwienia skargi na Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Żyrardowie 

została podjęta w następujący sposób i stanowi załącznik do niniejszego protokołu: 

 

17 głosów „za” (Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski, Stanisław 

Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, Dariusz Mitrowski, 

Krzysztof Rdest, Jacek Czubak, Stanisław Nalej, Robert Rybicki, 

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Michał Ochnicki, 

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki) 

1 głos „wstrzymujacy się”) (Genowefa Milczarek) 
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Ad. 13 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kazimierz Sadowski poinformował, że 

w dniu 12.05.2021r. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, na której 

rozpatrywała skargę na pracowników Wydziału Transportu i Komunikacji i Dróg Publicznych w 

Starostwie Powiatowym w Żyrardowie. Komisja po zapoznaniu się ze skargą nie wydała w tej 

sprawie opinii,  przekazując skargę według kompetencji do rozpatrzenia przez Starostę Powiatu 

Żyrardowskiego. Jednocześnie komisja zobowiązała Starostę do przedstawienia Komisji sposobu 

załatwienia tej skargi.  

 

Radny Powiatu Żyrardowskiego Pan Andrzej Wilk zauważył, że od kilku lat jest poruszany temat 

usprawnienia funkcjonowania Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg Publicznych w 

Starostwie Powiatowym w Żyrardowie. Zarząd Powiatu wielokrotnie nie wyrażał zgody na 

podzielenie prac z sąsiednimi gminami. W tym wydziale kolejki jak istniały tak nadal istnieją. 

Obsługa interesanta trwa zdecydowanie za długo. Wyraził zdanie, że wielokrotnie był świadkiem 

dyskusji petentów, że rejestrowali się elektronicznie na daną godzinę po czym nie zostali 

wpuszczeni do budynku Starostwa Powiatowego. Podkreślił, iż należy zrobić wszystko, aby 

Wydział Komunikacji, Transportu i Dróg Publicznych pracował lepiej?  

 

Starosta Powiatu Żyrardowskiego Pan Krzysztof Dziwisz poinformował, że sytuacja w 

najbliższym czasie poprawi się. Przyznał rację, że było wiele błędów w obsłudze interesantów i 

liczbie załatwianych spraw. Wyjaśnił, że problemy te wynikały z tego, iż połowa pracowników 

pracowała zdalnie, czyli fizycznie nie było ich w urzędzie. Dwie osoby na zmianę po tygodniu 

pracy w domu musiały zapoznać się ze wszystkimi sprawami co mogło wykazywać się w setkach. 

Tworzyły się zastoje i zaległości. Pan Starosta poinformował, że dla Zarządu Powiatu 

najważniejsze było bezpieczeństwo pracowników, przez zaistniałą sytuację. Miały miejsca 

zachorowania wszystkich pracowników w jednym z pokoi  tego wydziału, czyli straciliśmy zespół 

z danego działu. Poinformował, że Zarząd nie chciał, aby ta sytuacja powtórzyła się w Wydziale 

Komunikacji, Transportu i Dróg Publicznych na rejestracji, dlatego zostały tam wprowadzone 

prace zdalne. Poinformował, że restrykcje są już coraz mniejsze jak i więcej osób jest 

zaszczepionych jak i po odbyciu choroby. Pan Starosta poinformował, że zostały ogłoszone nabory 

do Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg Publicznych. Zostały przyjęte nowe osoby, które 

wyraziły wolę na prace interwencyjne. Zespół został powiększony prawie dwukrotnie. Przez dwa 

tygodnie był szkolony personel. Pan Starosta wyjaśnił, że na ten moment zaległości są coraz 

mniejsze. Przez najbliższe 3 tygodnie mogą zostać już załatwione wszystkie zaległości. Nowi 

pracownicy zapewnią ciągłość w załatwianiu spraw. Pan Krzysztof Dziwisz przyznał, że było 

bardzo wiele problemów, ale wszystko jest na dobrej drodze, aby ulepszyć i usprawnić pracę 

wydziału. 

 

Radny Powiatu Żyrardowskiego Pan Błażej Zawadzki potwierdził słowa Pana Starosty. 

Poinformował, że Dyrektor Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg Publicznych poprosił o 

termin 3 tygodni na wyprowadzenie zaległości. Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 

Leśnictwa spotka się po okresie miesiąca od ostatniego posiedzenia komisji i zostanie 

zaprezentowane jak odbywa się obsługa interesantów i realizacja spraw.  
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Radny Powiatu Żyrardowskiego Pan Krzysztof Rdest poinformował, że z wielkim zadowoleniem 

odnotowano inicjatywę Prezydenta Miasta Żyrardowa Pana Lucjana Chrzanowskiego o 

zoptymalizowaniu stawek podatku od środków transportu i podjęliśmy starania jako zarząd, aby 

pozyskać dla powiatu nowe, duże, poważne podmioty na rynku usług leasingowych. 

Poinformował, że chciałby, aby dla Państwa Radnych te działania były gwarantem, że te zmiany, 

o których Pan Starosta będą widoczne. Zmiany te są nie uniknione i nastąpią w Wydziale 

Komunikacji, Transportu i Dróg Publicznych. Poinformował, że jako Zarząd liczymy na efekt 

synergii działania z Urzędem Miasta Żyrardowa. Zarząd liczy, że obniżone stawki oraz 

podejmowane działanie i starania udrożnienia Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

Publicznych będzie korzyścią dla nas wszystkich, a przede wszystkim dla mieszkańców powiatu.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki Społecznej Pan Robert 

Rybicki odczytał projekt ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie przekazania skargi została podjęta w następujący sposób i stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu: 

 

17 głosów „za” (Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski, Stanisław 

Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, Piotr Krawczyk, Genowefa 

Milczarek, Dariusz Mitrowski, Krzysztof Rdest, Jacek Czubak, 

Stanisław Nalej, Robert Rybicki, Kazimierz Sadowski, Klaudiusz 

Stusiński, Michał Ochnicki, Wojciech Szustakiewicz, Błażej 

Zawadzki) 

1 głos „wstrzymujący się”) (Andrzej Wilk) 

 

Ad. 14 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Kazimierz Sadowski poinformował, że 

na posiedzeniu w dniu 25 maja 2021 roku Komisja rozpatrywała skargę na Starostę Powiatu 

Żyrardowskiego zawartą we wniosku Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w 

Warszawie Delegatura w Płocku. Komisja stwierdziła, iż Starosta Powiatu podjął działania 

wynikające z wniosku Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Warszawie 

Delegatura w Płocku i wszczął procedurę postępowania dotyczącą sporządzenia i przedłożenia 

Staroście przeglądu ekologicznego wobec firm wymienionych w piśmie Wojewódzkiego 

Inspektoratu Ochrony Środowiska w Warszawie delegatura w Płocku. Opóźnienia działań Starosty 

wynikało w tym zakresie z problemów kadrowych i organizacyjnych Wydziału Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Starostwa związanych z panująca pandemią COVID-19. Wobec tego 

komisja skargę uznała za niezasadną.  

 

Radna Pani Genowefa Milczarek poinformowała, że wczoraj zostały przekazane materiały w 

przedmiocie skargi. Z dokumentacji wynika, że Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego 

zignorował Radnych Powiatu.  Pani Genowefa Milczarek zacytowała pismo, które brzmiało 

następująco: „W związku z brakiem odpowiedzi Rady Powiatu Żyrardowskiego na pismo z dnia 

25 lutego 2021 roku Mazowiecki Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska w dniu 29 marca 

2021 roku zwrócił się ponownie do Rady Powiatu Żyrardowskiego o udzielenie informacji o 
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działaniach podjętych w sprawie. Do chwili obecnej Rada Powiatu nie udzieliła odpowiedzi na 

w/w pismo”.  

 

Pani Genowefa Milczarek wymieniła akapity, gdzie Rada Powiatu jest zobowiązana do odpowiedzi 

na pisma Mazowieckiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska. Pani Genowefa 

Milczarek zwróciła się z pytaniem do Przewodniczącego Rady Powiatu, dlaczego Rada Powiatu 

nic nie wiedziała o sprawie? Przewodniczący 12 maja 2021 roku udzielił odpowiedzi w imieniu 

Rady Powiatu Żyrardowskiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Klaudiusz Stusiński poinformował, że najpierw wpłynęły 

pisma w miesiącu kwietniu i listopadzie roku poprzedniego do Starosty, a następnie w lutym i 

marcu w roku bieżącym do Rady Powiatu Żyrardowskiego. Poinformował, że dowiedział się o 

sprawie 5 maja 2021 roku. Zaczęto badać sprawę dlaczego wyniknęły takie opóźnienia. Wyjaśnił, 

że Pan Starosta dzień później podjął kroki spełniając warunki jakie wystosował Mazowiecki 

Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska.  Pismo zostało przesłane do biura Mazowieckiego 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska, zaś Pani Dyrektor tego biura poinformowała, że 

zamknięto sprawę, ponieważ Starosta podjął środki jakie Mazowiecki Wojewódzki Inspektor 

Ochrony Środowiska wymagał od Starosty Powiatu Żyrardowskiego. Pan Przewodniczący uznał 

iż skoro ta sprawa była z marca 2021 roku, a Pan Starosta spełnił wymagania wydane przez 

Mazowieckiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska jest zajmowanie Rady 

bezzasadne. Poinformował, że celem było szybkie udzielenie odpowiedzi do Mazowieckiego 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska, aby sprawa nie trafiła na drogę sądową, 

ponieważ pewne terminy zostały przekroczone. Zaniedbania wynikały ze spraw kadrowych 

związanych z pandemią.  

 

Pan Kazimierz Sadowski, poinformował, że na Komisji pojawiła się wyczerpująca dyskusja na ten 

temat. Również te pisma były kierowane do Wydziału Ochrony Środowiska. Przez choroby 

pracowników pisma zostały przetrzymane zbyt długo. Wyjaśnił, że Przewodniczący Rady Powiatu 

jak i Starosta podjęli niezwłoczne kroki do załatwienia sprawy, co zostało potwierdzone przez 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Płocku, że sprawa została uznana za 

zakończoną.  

 

Pan Krzysztof Dziwisz poinformował, że sprawa trwała zdecydowanie za długo, aż od kwietnia 

poprzedniego roku, gdzie również Radni byli w innej konfiguracji. Wyjaśnił, że pismo kierowane 

do Przewodniczącego Rady Powiatu Żyrardowskiego jak i do Starosty nigdy nie trafiło na ich ręce. 

Poinformował, że dopiero pismo zostało ukazane 5 maja kiedy otrzymał je Przewodniczący Rady. 

Zostały przeprowadzone rozmowy wyjaśniające na temat przepływu dokumentów głownie z 

Wydziałem Ochrony Środowiska. W wyniku zaistniałej sytuacji zatrzymania pracownika ww. 

Wydziału, gdzie trzeba podkreślić pracują w nim tylko 4 osoby. Toczy się śledztwo gdzie nie ma 

żadnych informacji na temat tego postępowania. Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska 

podupadł na zdrowiu co skutkuje zwolnieniem lekarskim. Wyjaśnił, że Pan Dyrektor ww. 

Wydziału Krzysztof Zawadzki ustosunkował się do zapytań w formie notatki służbowej, która 

została sporządzona w dniu Komisji Skarg i Wniosków oraz została przekazana Panu Staroście. 

Pełna dokumentacja została przekazana jak najszybciej Radnym Komisji Skarg i Wniosków, która 

została zwołana, aby ustosunkować się do kwestii problemowych i zarzutów przed odbyciem się 

Rady Powiatu. Z Wydziału Ochrony Środowiska rok temu nastąpiło zwolnienie się dwóch 

doświadczonych pracowników. Zostały one zastąpione osobami dopiero zdobywającymi 
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doświadczenie. Zgodnie z notatką służbową sprawa rozpoczęła się za kadencji poprzedniego 

Starosty. Pismo dotyczy Pani Stasiarczyk, sprawa jest bardziej kompleksowa niż się wydaje. 

Wyjaśnił, że zaskarżeniu podlegają działania Starostwa z poprzednich lat i kwestie wydanych 

decyzji przez Starostwo. Pani Stasiarczyk podnosi, iż infrastruktura wybudowana przy jej posesji 

zakłóca funkcjonowanie na tym terenie. Pani Stasiarczyk nie została uznana za stronę 

postępowania w procesie pozwolenia na budowę, sprawa ta nie była traktowana w tamtym czasie 

jako priorytet. Wszystkie pisma były w tych latach dekretowane do Wydziału Ochrony 

Środowiska. Pan Starosta poinformował, że nie zostało wytłumaczone przez Pana Dyrektora, 

dlaczego pisma te nie były przekazywane osobom adresowanym w tym przypadku Radzie Powiatu. 

Pan Krzysztof Dziwisz podkreślił, że takie sytuacje nie powinny mieć miejsca. Ma nastąpić 

poszerzenie personalne tego Wydziału. Wszyscy Dyrektorzy jak i Pani Sekretarz Starostwa zostali 

uczuleni na zwracanie i przykładanie większej wagi do dekretowania pism. Poinformował, że aby 

zrekompensować czas zwłoki zostało uczynione wszystko z wytycznymi Mazowieckiego 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska. Zostało również wszczęte postępowanie, aby 

przedsiębiorcy w obrębie posesji Pani Stasiarczyk wykonali przegląd ekologiczny. Pani Sekretarz 

posiada większą wiedzę na ten temat przez wykonywane procedury w celu wypełnienia zadań. W 

przeszłości z tego Wydziału odeszła osoba do Wód Polskich i pewien zakres odpowiedzialności 

Starostwa przeszedł na inną Instytucję, która została stworzona. Nie było możliwości szybszego 

przekazania materiałów, ponieważ Komisja Skarg i Wniosków odbyła się w tym tygodniu. 

Wyjaśnił, że po interwencji Starostwa, Mazowiecki Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska 

uznał sprawę za zakończoną. 

  

Radna Pani Genowefa Milczarek poinformowała, że pisma zatytułowane do Rady Powiatu 

Żyrardowskiego wpłynęły do Starostwa 2 marca 2021 roku, a następne 29 marca 2021 roku jak i 

31 marca 2021 roku. Z tego powodu Pani Genowefa zwróciła się z pytaniem, dlaczego te pisma 

nie trafiają do Przewodniczącego Rady Powiatu?  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Klaudiusz Stusiński dodał, że Pan Starosta szczegółowo 

wypowiedział się na ten temat. Pan Klaudiusz Stusiński wyjaśnił, że wymienione dokumenty 

trafiły do niego w dniu 5 maja, gdzie zostały podjęte szybkie kroki do załatwienia tej sprawy, aby 

nie narazić Starostwa na drogę sądową.  Poinformował, że 16 listopada pismo nie zostało 

zadekretowane do Starosty, a pisma z lutego i marca trafiły do Przewodniczącego w maju br. 

 

Pan Starosta odpowiedział, że pytanie Pani Radnej Genowefy Milczarek było bardzo zasadne. 

Sposób dekretowania pism w Starostwie do tej pory była skuteczna, ponieważ wszystkie pisma 

trafiają do osoby, która jest odpowiedzialna za segregowanie spraw do konkretnych osób, które 

powinny je dekretować, a ta sprawa została skierowana do Członka Zarządu który zadekretował ją 

ze względu na specyfikację sprawy. Nikt z Wydziału Ochrony Środowiska nie odesłał pisma do 

Członka Zarządu ani do Przewodniczącego Rady Powiatu. Pisma zostaną dekretowane do 

wydziału merytorycznego i do osoby, która powinna ją rozpatrzeć.  

 

Radny Powiatu Pan Andrzej Wilk zaproponował, aby wprowadzić dodatkowo obieg elektroniczny 

dokumentów, jeśli nadal nie funkcjonuje.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński odczytał projekt 

ww. uchwały. 
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Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Powiatu Żyrardowskiego została podjęta w 

następujący sposób i stanowi załącznik do niniejszego protokołu: 

 

13 głosów „za” (Anna Bednarek, Krzysztof Dziwisz, Robert Janiszewski, Andrzej 

Koźbiał, Dariusz Mitrowski, Krzysztof Rdest, Jacek Czubak, 

Stanisław Nalej, Robert Rybicki, Kazimierz Sadowski, Klaudiusz 

Stusiński, Michał Ochnicki, Błażej Zawadzki) 

4 głosy „wstrzymujące się” (Andrzej Wilk, Genowefa Milczarek, Wojciech Szustakiewicz,  

        Krawczyk Piotr) 

1 głos „brak głosu”          (Stanisław Kaniszewski) 

 

Ad. 15 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Żyrardowie Pan Tomasz Cybul przedstawił 

sprawozdanie Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Żyrardowie   z 

działalności za rok 2020. 

 

Sprawozdanie ww. sprawie zostało przyjęte bez uwag i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 16 

 

Radny Powiatu Pan Wojciech Szustakiewicz przyznał, że skarga na Dyrektora jest bezzasadna 

i  wykonane remonty na przełomie zimy/wiosny na drodze Żyrardów – Radziejowice nie jest winą 

Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg, ponieważ budżet pozwolił tylko na naprawę dziur w 

nawierzchni co skutkuje uchronieniem tylko na pewien czas uszkodzeń samochodów czy 

kolizjami. Pan Radny Wojciech Szustakiewicz przypomniał, że składał wniosek na powiększenie 

budżetu na remont tej drogi, ponieważ jest ona w tym momencie najbardziej użytkowana jako 

droga powiatowa. Pan Wojciech Szustakiewicz zwrócił się z prośbą, aby w przyszłości przyjąć 

budżet na odbudowę tej drogi w wysokości około 250 000 tysięcy złotych z uwagi na to, gdyż nie 

jest ona na całym odcinku standardowej jakości. 

 

Drugi poruszany temat przez Pana Wojciecha Szustakiewicza dotyczył przeniesienie środków 

finansowych na dział 750 Administracja Publiczna w wysokości 348 872 zł na zwiększenie tego 

działu na wykonanie ekspertyzy technicznej stanu Starostwa. Z wiedzy wynikającej Pana Radnego 

Zarząd Powiatu z uwagi na sytuację panująca w Wydziale Komunikacji, Transportu i Dróg 

Publicznych poszukuje dodatkowej przestrzeni potrzebnej do zintensyfikowania pracy. Pan 

Wojciech Szustakiewicz zauważył, że jest to plan na podwyższenie budynku Starostwa 

Powiatowego, aby uzyskać dodatkową strefę roboczą. Pan Radny przypomniał, że za jego kadencji 

również takie badania były przeprowadzane jak na przykład odkopywanie fundamentów czy też 

wykonywane pomiary nacisku tych fundamentów. Badania te wykazały, iż zabroniona jest 

jakakolwiek nadbudowa tego obiektu z uwagi na to, że fundamenty te nie wytrzymają 
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dodatkowego nacisku. Dokumenty to potwierdzające powinny figurować u Pani Sekretarz, bądź w 

Wydziale Komunikacji, Transportu I Dróg Publicznych ponieważ miała być wtedy rozbudowa tego 

Wydziału i zrobienie archiwum.  

 
Radna Powiatu Pani Genowefa Milczarek zwróciła się z pytaniem do Zarządu o sytuację w Szpitalu 

w Żyrardowie i dlaczego nastąpiła rezygnacja Prezesa tego szpitala? 

 

Pan Starosta podziękował za głos Panu Wojciechowi Szustakiewiczowi. Poprosił, aby Pani 

Sekretarz odczytała ekspertyzę tych pomiarów. Wyjaśnił, że technologie budowlane mogły się 

zmienić przez te kilka lat. Poinformował, że sposób możliwej budowy miałaby być w formie 

lekkiej typu metal szkło. Została pozyskana część środków zewnętrznych od Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków. Pan Starosta wyjaśnił, że archiwum byłoby zlokalizowane w dolnych 

kondygnacjach. Brak posiadania przestrzeni w innych lokacjach powoduje zmniejszanie 

powierzchni tego budynku.  

 

Odpowiadając Pani Radnej Genowefie Milczarek Pan Starosta poinformował, że do Rady 

Nadzorczej zostało skierowane pismo od Prezesa Szpitala jak i przekazane do Starostwa, które 

niesie za sobą treść rezygnacji z pełnionej funkcji. Wyjaśnił, że powodem zaistniałej rezygnacji 

jest to powód osobisty. 2 czerwca ma się odbyć Zgromadzenie Wspólników CZMZ sp. Z o.o. w 

Żyrardowie I ten temat zostanie szczegółowo omówiony. Pan Starosta poinformował, że na ten 

moment szpital funkcjonuje w pełni, natomiast Zgromadzenie Wspólników podejmie dalsze kroki 

czy zostanie powołana osoba na stanowisko z Rady Nadzorczej na czas zorganizowania konkursu 

na to stanowisko, czy podejmie inne kroki..  W poprzednich konkursach nie brakowało 

kandydatów, także w tym przypadku może być podobnie. Poinformował ,że Starostwo zapewniło 

działanie spółki, gdyby były przesłanki do interwencji Starostwa na pewno by to nastąpiło.  

 

Radna Powiatu Pani Genowefa Milczarek zwróciła się z pytaniem czy na tym straci Powiat?  

 

Pan Krzysztof Dziwisz wyjaśnił, że na samej rezygnacji Powiat nic nie traci. Dodatkowo nie ma 

przewidzianych dodatkowych wydatków, a wynagrodzenie dla Prezesa będzie wyliczone 

adekwatnie do przepracowanych dni.  

 

Radny Powiatu Pan Andrzej Wilk, zwrócił się z wnioskiem, aby stworzyć dokument, który skończy 

się uchwałą Rady Powiatu, który będzie pokazywał kierunki pracy szpitala. Taki dokument 

powinien być przedyskutowany z pracownikami szpitala, społeczeństwem, komisjami Rady 

Powiatu, aby stworzyć strategię funkcjonowania szpitala na kolejne 5-10 lat.  

 

Ad. 17 

 

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał życzenia i podziękowania od Wojewody Mazowieckiego 

Konstantego Radziwiłła z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego i Pan Starosta przyłączyli się również do Życzeń. 
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Ad. 18 

 

Przewodniczący R.P.Ż. Pan Klaudiusz Stusiński zamknął obrady XXVII Sesji Rady Powiatu 

Żyrardowskiego  o godz. 1745. 

 

 

 

               Przewodniczący 

        Rady Powiatu Żyrardowskiego 

 

              Klaudiusz Stusiński 

 

 

Protokołowała: 

A. Siwirska 

 


